
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  23 

тринадцятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 26 травня 2023 року  м. Кропивницький 

  

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою електронної 

системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На тринадцяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 26 депутатів. Відсутні 17. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 
 

Секретар міської ради відзначив, що в Україні триває героїчна боротьба 

з агресором. Кропивницька громада тільки за останній тиждень попрощалась 

із сімома воїнами: 

старшиною I статті Володимиром Ленченком,  

солдатами Сергієм Фіщуком і Володимиром Дідиком, 

сержантом Сергієм Чернатом; 

і в день засідання сесії відбудилась церемонія прощання із трьома 

загиблими:  

старшим сержантом Віктором Давидовим,  

солдатами Сергієм Мартиновим і Артемом Шаміним. 

Висловив слова вдячності та глибокої шани захисникам і захисницям, 

воїнам, які віддали свої життя за вільне, мирне і щасливе майбутнє України, 

співчуття родинам та близьким всіх українців, які стали жертвами 

російсько-української війни.  

Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять всіх загиблих 

українців. 
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Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі тринадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 

Семенюк Ю.А. – перший заступник голови обласної ради; 

Шеремет С.В. – заступник начальника Кіровоградської обласної 

військової адміністрації; 

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Ізотов В.А. – керівник Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області; 

Довжук О.В. – директор департаменту житлово-комунального 

господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської обласної 

державної адміністрації; 

Романюк М.О. – в.о. генерального директора ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград”. 

 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на місці.  

 

Колюка О.С. наголосив, що всі питання порядку денного, як загальні, так 

і земельні, є важливими для територіальної громади. Звернувся з проханням не 

залишати сесійний зал під час розгляду питань щодо регулювання земельних 

відносин, брати учать у голосуванні та забезпечувати кворум, необхідний для 

прийняття рішень. 

 

Нагадав про алгоритм дій у разі повітряної тривоги.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. Чи є бажаючі виступити? Немає. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання (тринадцяте засідання). 

Він складається з восьми загальних та восьми земельних питань. 

Чи будуть пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію перелік додаткових питань до 

порядку денного дев’ятої сесії взяти за основу. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Пропоную включити перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії та затвердити в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1617 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання – ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів є запити, прошу оголосити їх. Немає. 

 

Переходимо до розгляду наступного питання – ‟Про погодження 

включення до Переліку другого типу об’єктів комунального майна комплексу 

будівель та надання в оренду” (проєкт рішення за реєстраційним № 1606). 

Доповідає Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності 

міської ради. 

 

Паламаренко А.С. поінформувала, що відповідно до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 травня 2023 року № 1552 у комунальну 

власність Кропивницької міської територіальної громади було безоплатно  

прийнято комплекс будівель за адресою: м. Кропивницький,  

вул. Авіаційна, 63-а, виконавчим комітетом затверджено відповідний акт 

приймання-передачі, право на нерухоме майно зареєстровано в Державному 

реєстрі речових прав на нерухоме майно. Відзначила, що до управління 

комунальної власності міської ради звернулася релігійна організація 

‟Управління Кропивницької єпархії Православної Церкви України” з заявою 

щодо віднесення зазначеного комплексу будівель до Переліку другого типу 
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об'єктів комунального майна та надання його в оренду терміном на п’ять 

років на пільгових умовах без проведення аукціону з орендною платою – одна 

гривня на рік, для забезпечення проведення релігійних обрядів та церемоній. 

Зачитала проєкт рішення № 1606 та пояснила вимоги Закону України  

‟Про оренду державного та комунального майна” стосовно механізму 

передачі релігійним організаціям в оренду комунального майна. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт № 1606 за основу і в цілому. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1618 “Про погодження включення до Переліку 

другого типу об’єктів комунального майна комплексу будівель та 

надання в оренду” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1602. Доповідач Бочкова Л.Т. – начальник фінансового управління міської 

ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила зміни, які пропонується внести до бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік. Озвучила 

рекомендації постійної комісії міської ради з питань бюджету та податкової 

політики щодо внесення змін до проєкту рішення № 1602. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть пропозиції зауваження щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1602 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендацій постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1619 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік” (додається). 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради                      

від 02 лютого 2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в 

місті Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1608 (доопрацьований). Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

 

Кухаренко В.І. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань бюджету та податкової політики щодо проєкту рішення № 1608 

(доопрацьований) стосовно внесення змін та доповнень до Заходів щодо 

забезпечення виконання Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху у місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки, а саме: 

1. У пункті 2 розділу XV додатка 1 та у пункті 1 розділу X додатка 2  

‟Інші субвенції з міського бюджету (обласному бюджету)” назву заходу 

‟Фінансова підтримка ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград” на проведення заходу 

‟Реконструкція каналізаційного колектора та водопровідних мереж по  

вул. Братиславській від вул. Авіаційної до вул. Миколи Левитського  

міста Кропивницький” замінити на ‟Субвенція обласному бюджету на 

реалізацію проєкту ‟Реконструкція каналізаційного колектора та 

водопровідних мереж по вул. Братиславській від вул. Авіаційної до  

вул. Миколи Левитського міста Кропивницький”; 

2. Доповнити розділ XV додатка 1 ‟Інші субвенції з міського бюджету 

(обласному бюджету)” пунктом 3: ‟Субвенція обласному бюджету  

на виконання заходів на покращення фінансового стану 

ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград” – 70 834 000 грн. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1608 (доопрацьований) 

за основу і в цілому з урахуванням рекомендацій постійної комісії міської ради 
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з питань бюджету та податкової політики. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1620 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

‟Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про отримання гуманітарної допомоги”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1601 (доопрацьований). Доповідач Васильєва О.К. – начальник відділу 

юридичного та фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1601 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1621 “Про отримання гуманітарної допомоги” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про закріплення майна закладів освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1605. Доповідач Васильєва О.К. – начальник відділу юридичного та 

фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1605 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1622 “Про закріплення майна закладів освіти” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 19 грудня 2018 року № 2201  

‟Про створення комунального некомерційного підприємства ‟Територіальне 

стоматологічне об’єднання” Міської ради міста Кропивницького”                                     

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1604. Доповідач  

Кудрик Л.М. – заступник начальника управління охорони здоров’я міської 

ради.  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1604 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1623 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 19 грудня 2018 року № 2201 ‟Про створення комунального 

некомерційного підприємства ‟Територіальне стоматологічне 

об’єднання” Міської ради міста Кропивницького” (зі змінами)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про організацію відряджень депутатів/депутаток міської ради за кордон”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1607. Доповідач Шершнюк А.А. –  

т.в.о. начальника юридичного управління міської ради. 

 

Шершнюк А.А. пояснив, що проєкт рішення № 1607 розроблений з метою 

створення можливості для відряджень депутатів та депутаток міської 

ради за кордон шляхом прийняття Виконавчим комітетом Кропивницької 

міської ради відповідних рішень на підставі звернень депутатів. 
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Поінформував, що проєкт рішення № 1607 погоджено Виконавчим 

комітетом Кропивницької міської ради. 

 

Колюка О.С. звернув увагу, що через відсутність кворуму проєкт рішення  

№ 1607 не розглянутий постійною комісією міської ради з питань місцевого 

самоврядування, прав і свобод людини, депутатської етики та регламенту.  

 

Бєжан М.М., депутат міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”), запропонував внести зміни до проєкту рішення № 1607, 

а саме у пункті 5 виключити слова ‟надати письмову інформацію про 

результати відрядження, виходячи з його мети і завдань”. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), звернулась з 

проханням надати інформацію щодо наявності офіційних роз’яснень Асоціації 

міст України та Державної прикордонної служби України стосовно вимог до 

порядку виїзду депутатів за межі України. 

 

Шершнюк А.А. пояснив, що після внесення змін до Правил перетинання 

державного кордону громадянами України, затверджених постановою 

Кабінету Міністрів України від 27 січня 1995 року № 57, були отримані 

роз’яснення Державної прикордонної служби України, які фактично 

дублюють вимоги чинного законодавства. Відзначив, що проєкт рішення 

№ 1607 не суперечить зазначеним вимогам та розширює норми Регламенту 

Кропивницької міської ради восьмого скликання в частині відряджень 

депутатів міської ради за кордон.  

 

Колюка О.С. прокоментував, що згідно з отриманими офіційними 

роз’ясненнями Державної прикордонної служби України депутати мають 

направлятися у службові відрядження за кордон за розпорядженням з 

основного місця роботи. Пояснив, що останнім часом на Гарячій лінії 

Державної прикордонної служби України з’явилася інформація, що для виїзду 

за кордон депутати повинні мати відповідне рішення про відрядження.  

 

Яремчук В.С. запропонувала скористатися досвідом інших міських рад 

та внести зміни до пункту 1 проєкту рішення № 1607, а саме викласти його 

в редакції: ‟Уповноважити заступника міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради Олександра Мосіна видавати розпорядження щодо 

відряджень депутатів/депутаток міської ради за кордон.” Підтримала 

пропозицію депутата Бєжана М.М. щодо внесення змін до пункту 5 проєкту 

рішення.  
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Мосін О.В. на прохання депутата Шамардіна О.С. (голови фракції 

Політичної партії ‟Рідне місто”) прокоментував пропозицію депутатки 

Яремчук В.С. Пояснив, що депутати не є працівниками виконавчого комітету 

міської ради, тому можуть бути відправлені у відрядження тільки за 

розпорядженням безпосереднього роботодавця, у зв’язку з цим юридичним 

управлінням міської ради підготовлений проєкт рішення № 1607 саме у 

запропонованій редакції.  

 

Колюка О.С. прокоментував, що кожна громада у власний спосіб вирішує 

питання щодо відряджень депутатів та депутаток за кордон, тому що 

немає єдиного підходу для всіх.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), запропонував підтримати 

проєкт рішення № 1607 та за потреби внести зміни до цього рішення.  

 

Яремчук В.С. не погодилася з тим, що рішення щодо відряджень 

депутатів  міської ради будуть прийматись виконавчим комітетом міської 

ради. 

 

Шершнюк А.А. аргументував доцільність прийняття проєкту рішення  

№ 1607 у запропонованій юридичним управлінням редакції.  

 

Рубан В.В., депутат міської ради (фракція політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), повідомив, що виїздив у службове 

відрядження за межі України з листом, підписаним секретарем міської ради 

Колюкою О.С. 

 

Колюка О.С. пояснив, що не має повноважень підписувати розпорядчі 

документи.  

 

Яриніч К.В., депутат міської ради (голова Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), запевнив що жоден документ не 

гарантує депутатам успішного перетину кордону, але наявність такого 

документа не буде зайвою. Звернувся до секретаря міської ради з проханням 

й надалі підписувати листи щодо виїзду депутатів за кордон, не зважаючи на 

результати розгляду питання “Про організацію відряджень 

депутатів/депутаток міської ради за кордон”.  

 

Колюка О.С.: 

Я підписував листи всім депутатам за наявності повних пакетів 

документів. Жодної відмови при перетині ними кордону не було, але з’явилися 

коментарі Державної прикордонної служби України, що для виїзду депутатів 

за межі України необхідно мати відповідне рішення про відрядження. 
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Регламентом міської ради передбачається відрядження депутатів, але не 

прописаний механізм.  

Якщо більше немає запитань, ставлю на голосування пропозицію взяти 

проєкт рішення № 1607 за основу. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію депутата Бєжана М.М. – внести зміни 

до пункту 5 проєкту рішення, а саме виключити слова ‟надати письмову 

інформацію про результати відрядження, виходячи з його мети і завдань”. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 5, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 

 

Яремчук В.С. обґрунтувала пропозицію щодо необхідності внесення змін 

до пункту 1 проєкту рішення № 1607. Підкреслила, що виконавчий комітет не 

має відношення до діяльності депутатів міської ради. Звернулась з проханням 

підтримати її пропозицію.  

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію депутатки Яремчук В.С. – внести 

зміни до пункту 1 проєкту рішення № 1607, виклавши його в редакції: 

‟Уповноважити заступника міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради Олександра Мосіна видавати розпорядження щодо 

відряджень депутатів/депутаток міської ради за кордон.” Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 15, 

“проти” – 4, 

“утримались” – 3, 

“не голосували” – 7. 

Не прийнято. 
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На прохання депутата Яриніча К.В. депутат Бєжан М.М. обґрунтував 

свою пропозицію щодо внесення змін до пункту 5 проєкту рішення № 1607.  

 

Колюка О.С. пояснив, що після завершення строку відрядження 

депутати в жодному разі не повинні звітувати про свою поїздку, а мають 

надати до управління апарату міської ради в довільній формі інформацію про 

результати відрядження, виходячи з його мети і завдань. 

 

Депутат Яриніч К.В. запропонував повернутися до голосування стосовно 

пропозиції депутата Бєжана М.М. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція від депутата Яриніча К.В. повернутися до 

голосування стосовно внесення змін до проєкту рішення № 1607, 

запропонованих депутатом Бєжаном М.М. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 4, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 

Не прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1607 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 1, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Є позитивна практика щодо перетину державного кордону депутатами 

Кропивницької міської ради. Думаю, що ми напрацюємо спільний варіант 

відповідного документа, який регламентуватиме відрядження депутатів, 

розглянемо його на засіданнях постійних комісій та дійдемо компромісу. 

 

Депутати Табалов А.О. (голова фракції Політичної партії ‟НАШ КРАЙ), 

Рубан В.В. (фракція Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”) 

запропонували повернутися до розгляду питання ‟Про організацію 
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відряджень депутатів/депутаток міської ради за кордон”, проєкт рішення 

№ 1607. 

 

Колюка О.С.: 

Ми повернемося до розгляду проєкту рішення № 1607 наприкінці  

засідання – після розгляду всіх питань порядку денного. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Прошу бути уважнішими під час голосування. 

 

Переходимо до розгляду питань порядку денного щодо регулювання 

земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та погоджені постійною 

комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. 

 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради,  

тобто 22. 

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ “Про передачу управлінню освіти Кропивницької 

міської ради у постійне користування земельних ділянок по місту 

Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1609.  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1609 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Охрименко Н.В. договору оренди землі по 

вул. Героїв України, 28-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1567.  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1567 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1624 “Про поновлення ФОП Охрименко Н.В. 

договору оренди землі по вул. Героїв України, 28-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Ярошенку О.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Петра Григоренка, 2”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1427. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Рубана В.В. (фракція 

Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”) щодо місця 

розташування земельної ділянки. Пояснив підстави щодо зміни її цільового 

призначення.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1427 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1625 “Про надання Ярошенку О.В. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Петра Григоренка, 2” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟КРЕАТИВНА КУХНЯ 2” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни 
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цільового призначення по вул. Володимира Панченка, 7/17”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1519.  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1519 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1626 “Про надання ПП ‟КРЕАТИВНА  

КУХНЯ 2” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Володимира Панченка, 7/17” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ЕЛІТ БУД ТЕХНОЛОГІЇ” дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Юрія Липи, 2-г”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1569.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Саєнка І.В. (фракція місцевої 

організації політичної партії ‟Перспектива міста”) пояснив підстави щодо 

підготовки проєкту рішення.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності запропонувала зняти з розгляду проєкт рішення  

№ 1569 та повторно розглянути його на засіданні профільної постійної 

комісії.  

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, пояснив, що на земельній ділянці по вул. Юрія Липи, 2-г раніше 

розташовувалася котельня, яка давно виведена з експлуатації, приміщення 

котельні переобладнані та використовуються як складські. Поінформував, 

що від юридичної особи, яка користується зазначеною земельною ділянкою, 

надійшло звернення щодо надання дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення зазначеної земельної ділянки під розміщення 

виробничих приміщень шляхом зміни її цільового призначення. 
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Яремчук В.С. поінформувала, що на минулому засіданні сесії міської ради 

депутатами була внесена пропозиція не підтримувати питання щодо надання 

в оренду земельних ділянок, які знаходяться під багатоквартирними 

житловими будинками та на яких розташовані тимчасові споруди. 

Відзначила, що неприйняття таких рішень тягне за собою недоотримання до 

бюджету територіальної громади майже 4,0 млн грн. Запропонувала більш 

детально вивчити питання та повторно розглянути проєкт рішення № 1569 

на засіданні профільної постійної комісії.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Яриніча К.В. (голови фракції 

Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), чи 

використовувалася земельна ділянка відповідно до сформованого цільового 

призначення – для будівництва та обслуговування об’єктів фізичної культури 

і спорту. 

 

Мосін О.В. прокоментував, що під час розгляду міською радою зазначеної 

у проєкті рішення земельної ділянки попередньо опрацьовувався варіант щодо 

знесення виведеної з експлуатації котельні та будівництва на її місці об’єкту 

фізичної культури і спорту, тому в ході формування технічної документації 

щодо відведення земельної ділянки було встановлено цільове призначення  

землі ‒ для будівництва та обслуговування об’єктів фізичної культури і 

спорту, але в подальшому міська рада прийняла рішення – реалізувати 

зазначений об’єкт через управління комунальної власності шляхом продажу 

котельні ТОВ ‟ЕЛІТ БУД ТЕХНОЛОГІЇ” для здійснення господарської 

діяльності. Пояснив, що проєктом рішення № 1569 пропонується привести у 

відповідність цільове призначення земельної ділянки до напрямку її 

використання ‒ під розміщення виробничих приміщень, розташованих на ній, 

заключити договір оренди та забезпечити фінансові надходження до 

бюджету міської територіальної громади. Пояснив, що за результатами 

опрацювання зауважень депутатів, які звучали на дванадцятому засіданні 

дев’ятої сесії міської ради, щодо поновлення договорів оренди земельних 

ділянок, на яких розміщено тимчасові споруди, пропонується заключати 

договори щодо компенсації за використання таких земельних ділянок з 

урахуванням ставок нормативно грошової оцінки через департамент з 

питань економічного розвитку міської ради, якщо наявність таких споруд 

буде суспільно необхідною.  

 

Шамардін О.С., депутат міської ради (голова фракції Політичної партії 

‟Рідне місто”), відзначив, що у разі, якщо проєкт рішення № 1569 не буде 

підтримано, ТОВ ‟ЕЛІТ БУД ТЕХНОЛОГІЇ” не буде сплачувати кошти за 

користування земельною ділянкою до бюджету міської територіальної 

громади.  
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Лунгол Р.С. пояснив вимоги Закону України ‟Про регулювання 

містобудівної діяльності” в частині дотримання правил співвідношення між 

видом цільового призначення земельної ділянки, об’єкта нерухомого майна, 

розташованого на ній, та видом функціонального призначення території. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція зняти з розгляду проєкт рішення № 1569 та 

відправити його на доопрацювання. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 9, 

“проти” – 5, 

“утримались” – 5, 

“не голосували” – 9. 

Не прийнято. 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1569  

‟Про надання ТОВ ‟ЕЛІТ БУД ТЕХНОЛОГІЇ” дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Юрія Липи, 2-г” за основу і в цілому. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Федорченку А.М. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Василя Нікітіна, 23-д”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1496.  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1496 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1627 “Про надання Федорченку А.М. дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

шляхом зміни цільового призначення по вул. Василя Нікітіна, 23-д” 

(додається).  

 

Хачатрян Т.С., депутат міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”), повідомив, що його картка не спрацювала. Звернувся з 

проханням провести повторне голосування відносно проєкту рішення № 1569. 

 

Колюка О.С.: 

Пропоную розглянути всі пропозиції депутатів щодо повторного 

голосування наприкінці засідання сесії.  

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Новікову К.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Вокзальній, 14-б”. Проєкт рішення за  

реєстраційним № 1470.  

 

Рубан В.В., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), запропонував відкласти розгляд 

проєкту рішення № 1470 та вивчити питання щодо наявності інженерних 

мереж на зазначеній земельній ділянці.  

 

Лунгол Р.С. пояснив, що на земельній ділянці розташований об’єкт 

нерухомого майна. Відповів на запитання депутата Шамардіна О.С. (голови 

фракції Політичної партії ‟Рідне місто”) щодо погоджень, необхідних для 

отримання дозволу на викуп земельної ділянки.  

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, уточнив, що право на викуп земельної ділянки без проведення 

аукціону можливо отримати лише в тому випадку, коли на нерухоме майно, 

розташоване на ній, оформлене право власності.  

 

Лунгол Р.С. поінформував, що за Новіковим К.В. зареєстровано право 

власності на нерухоме майно, розташоване на земельній ділянці  

по вул. Вокзальній, 14-б. Відзначив, що це майно введено в експлуатацію.   

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1470 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1628 “Про продаж Новікову К.В. земельної 

ділянки несільськогосподарського призначення по вул. Вокзальній, 14-б” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Новікову К.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Героїв рятувальників (Волкова), 11-г”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1471.  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1471 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1629 “Про продаж Новікову К.В.  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Героїв рятувальників (Волкова), 11-г” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

У мене є пропозиція повернутися до розгляду питання ‟Про передачу 

управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне користування 

земельних ділянок по місту Кропивницькому”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1609. Це технічне питання, але важливе для оформлення 

права землекористування відповідно до чинного законодавства України, 

забезпечення ефективного використання земель міста та залучення коштів до 

бюджету міської територіальної громади за рахунок сплати земельного 

податку. 

Хто за те, щоб повернутися до голосування щодо проєкту рішення  

№ 1609, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Розглядаємо питання “Про передачу управлінню освіти Кропивницької 

міської ради у постійне користування земельних ділянок по місту 

Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1609.  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1609 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1630 “Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельних ділянок 

по місту Кропивницькому” (додається).  

 

Яриніч К.В., депутат міської ради (голова фракції Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), звернувся з проханням повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення № 1607. Наголосив на важливості 

позитивного вирішення питання щодо організації відряджень депутатів та 

депутаток міської ради за межі України. Відзначив, що відсутність 

відповідного рішення може створити певні проблеми як у громадській, так і у 

професійній діяльності депутатів. Підтримав думку депутата Цертія О.М., 

що завжди можна внести правки до рішення міської ради, якщо його окремі 

положення не будуть дієвими. Закликав депутатів підтримати проєкт 

рішення № 1607. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція від депутата Яриніча К.В. повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення № 1607. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Розглядаємо питання “Про організацію відряджень депутатів/депутаток 

міської ради за кордон”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1607.  

Чи будуть пропозиції щодо проєкту рішення? Немає. 

Є пропозиція прийняти проєкт рішення № 1607 за основу і в цілому. 

Прошу голосувати. 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1531 “Про організацію відряджень 

депутатів/депутаток міської ради за кордон” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція від депутата Хачатряна Т.С. повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення № 1569. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Вязовцев В.В., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), звернувся з проханням провести 

повторне голосування відносно пропозиції депутата Хачатряна Т.С. 

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, пояснив, що всі питання щодо регулювання земельних відносин, 

винесені на розгляд міської ради, детально опрацьовані, носять технічний або 

практичний характер та забезпечують надходження до бюджету міської 

територіальної громади.  
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутата Вязовцева В.В. повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення № 1569. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

Колюка О.С.: 
Розглядаємо питання ‟Про надання ТОВ ‟ЕЛІТ БУД ТЕХНОЛОГІЇ” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Юрія Липи, 2-г”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1569. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1569 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1632 “Про надання ТОВ ‟ЕЛІТ БУД 

ТЕХНОЛОГІЇ” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Юрія Липи, 2-г” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”? Немає. 

 

Шановні колеги! 

Всі питання, включені до порядку денного дев’ятої сесії Кропивницької 

міської ради восьмого скликання, розглянуті. Пропоную завершити 

тринадцяте засідання дев’ятої сесії.  

Сесію не закриваємо. Про дату та час проведення наступного засідання 

вам буде повідомлено заздалегідь. 

Дякую усім за оперативну та конструктивну роботу! 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 


